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Protokół nr V/2024 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:55 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Marcin Gągolewski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w 

tym zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego otworzył V sesję, a następnie poprosił o 

sprawdzenie kworum, w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego stwierdził prawomocność obrad. 

Obecni: 

1. Monika Bratkowska 

2. Paweł Calak 

3. Rodryg Czyż 

4. Andrzej Drewnowski 

5. Marcin Gągolewski 

6. Sylwia Jabłońska 

7. Krzysztof Kapusta 

8. Sebastian Kozak 

9. Katarzyna Kręźlewicz 

10. Anna Małecka 

11. Karolina Małek 

12. Zbigniew Niezabitowski 

13. Monika Nojbert 

14. Piotr Osiński 
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15. Mirosława Ozdarska 

16. Bogdan Ruszkowski 

17. Aleksandra Szczurowska 

18. Bogumiła Szlaska 

19. Zdzisław Szmytkowski 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad V sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad V sesji Rady Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

3. Przyjęcie protokołów z sesji nr III/2024 z dnia 27 czerwca 2024 r. i nr IV/2024 z dnia 17 

lipca 2024 r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołów z sesji nr III/2024 

z dnia 27 czerwca 2024 r. i nr IV/2024 z dnia 17 lipca 2024 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby nie czytać projektów uchwał w całości, a następnie 

poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano w sprawie: 

nieczytania uchwał w całości na dzisiejszej sesji tj. 29.08.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek w sprawie nieczytania uchwał w całości został przyjęty. 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 3 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowodworskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, 

Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Piotr Osiński, Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska, 

Zdzisław Szmytkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Karolina Małek, Mirosława Ozdarska 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr V/29/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok (załącznik nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Marcin Gągolewski zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Nojbert – rozumiem, że Zarząd Powiatu uznał, że nie ma na terenie Powiatu 

Nowodworskiego ważniejszych potrzeb, zadań do wykonania na kwotę 180 000 jak zakup 

samochodu? Nie kwestionuję tego, jeżeli tak Zarząd uznał, to pewnie tak jest. Chciałabym 

tylko zapytać, czy może warto aby te nowe auta trafiły do PCPRu, żeby służyć osobom z 

niepełnosprawnością oraz do Policji, żeby sprawnie po prostu ścigać przestępców, czy będą 

one jakoś inaczej wykorzystane? 

- Andrzej Pacocha – planowany jest zakup jednego auta dla Pani Starosty, auto Pani Starosty 

zostanie przekazane do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, a Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie przekaże swoje auto dla Szpitala, tym samym zostanie wycofane z 

eksploatacji 22-letnie auto ze Szpitala. 

- Monika Nojbert – czy nadal planowany jest zakup drugiego auta? 

- Andrzej Pacocha – poinformował, że w tym roku nie jest planowany zakup drugiego auta. 

- Paweł Calak – wnioskował, aby nowe auto, które ma zostać zakupione w tym roku dla Pani 

Starosty było przeznaczone dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

- Monika Nojbert – zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały budżetowej nie ma zapisu dla 

kogo będzie przeznaczone nowe auto, więc nie ma powodu, aby dokonywać zmiany w tym 

projekcie. 

- Zdzisław Szmytkowski – także jest zdania, że jest to uchwała budżetowa i Radny Paweł 

Calak powinien sprecyzować o jaką zmianę w uchwale mu chodzi. 

- Ewa Kałuzińska – dodała, że w uzasadnieniu do uchwały jest zapis, że są to środki na zakup 

samochodu służbowego, nie ma tam zapisu o przeznaczeniu. 

- Przewodniczący Rady – zaproponował, aby Paweł Calak jeszcze raz sformułował wniosek. 

- Paweł Calak – chciałby, aby samochód, który zostanie zakupiony był przeznaczony dla 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, a nie dla Pani Starosty. 

- Przewodniczący Rady – zarządził 10 minut przerwy. 

Wznowiono obrady V sesji i Przewodniczący Rady sprawdził kworum, obecnych na sali było 

19 Radnych. 

- Marcin Gągolewski - poprosił Pawła Calaka o sformułowanie wniosku raz jeszcze. 
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- Paweł Calak - chciałby, żeby w uchwale budżetowej był zapis, że zakupiony samochód 

będzie przeznaczony dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

- Bogumiła Szlaska - zwróciła uwagę, że początkowo Paweł Calak wnioskował, żeby 

zakupiony samochód był przeznaczony dla osób niepełnosprawnych, a nie będzie takiej 

możliwości, ponieważ samochód nie będzie dostosowany do potrzeb osób 

niepełnosprawnych, ponadto będzie zakupiony na potrzeby pracowników. 

- Paweł Calak - potwierdził, że rozumie, że zakupiony samochód nie będzie dostosowany do 

potrzeb osób niepełnosprawnych, więc chciałby, żeby był przeznaczony dla pracowników 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

- Katarzyna Kręźlewicz – zaznaczyła, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji 

Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego i wtedy był czas na to, 

aby omawiać ewentualne pomysły na zmiany w projekcie uchwały. 

- Magdalena Biernacka – odniosła się do dyskusji w sprawie samochodu, uważa, że 

samochód przede wszystkim będzie służył jako narzędzie pracy i zakup jest uzasadniony ze 

względu na potrzebę sprawnego przemieszczania się, co zaowocuje szybkim załatwianiem 

spraw. 

- Przewodniczący Rady – zaprosił do głosowania nad wnioskiem Pawła Calaka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zapisu w uchwale budżetowej zakupu samochodu dla PCPRu 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Paweł Calak, Andrzej Drewnowski, Krzysztof Kapusta, Bogdan Ruszkowski 

PRZECIW (10) 

Rodryg Czyż, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Piotr Osiński, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła 

Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Monika Bratkowska, Karolina Małek, Monika Nojbert, Mirosława Ozdarska, Zdzisław 

Szmytkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek w sprawie: zapisu w uchwale budżetowej 
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zakupu samochodu dla PCPRu został odrzucony, a następnie poddał pod głosowanie 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, 

Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Piotr Osiński, Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Karolina Małek, Mirosława Ozdarska, Zdzisław 

Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr V/30/2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z pracy Wydziału Architektury i Budownictwa za rok 2023. (załącznik nr 5 do 

protokołu) 

Marcin Gągolewski udzielił głosu Radnemu Pawłowi Calakowi. Paweł Calak pochwalił Wydział 

za wzorowo przygotowane sprawozdanie, więcej głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

6. Informacja dotycząca realizacji zadań przez Wydział Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami w roku 2023. (załącznik nr 6 do protokołu) 

Marcin Gągolewski udzielił głosu Radnemu Pawłowi Calakowi. Paweł Calak pochwalił Wydział 

za wzorowo przygotowaną informację, dodał, że można z niej dużo się dowiedzieć. Więcej 

głosów nie zabrano. Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

7. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacji i zapytań nie złożono. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 7 do protokołu) 

- Zdzisław Szmytkowski – zapytał kiedy będzie ostateczna informacja na temat rekrutacji i czy 

było spotkanie z Dyrektorami szkół w sprawie przygotowania do nowego roku szkolnego. 

- Magdalena Biernacka – Zarząd sprawdzał, czy szkoły są przygotowane do nowego roku 
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szkolnego, odbyły się spotkania z Dyrektorami szkół, trwają również przygotowania do 

remontów placówek, a jeśli chodzi o rekrutację na chwilę obecną jeszcze trwa. 

- Zdzisław Szmytkowski - zadał pytanie, które szkoły biorą udział w programie „Podróże z 

klasą”. 

- Ewa Kałuzińska – Liceum Ogólnokształcące im. Wojska Polskiego w Nowym Dworze 

Mazowieckim oraz Liceum Ogólnokształcące im. Jarosława Iwaszkiewicza w Nasielsku. 

- Zdzisław Szmytkowski – kto złożył odwołanie w sprawie powołania komisji konkursowej 

Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Dworze Mazowieckim i czy ta sprawa została 

wyjaśniona? 

- Magdalena Biernacka – kandydatka, która brała udział w konkursie złożyła odwołanie jako 

Dyrektor Szkoły, a powinna złożyć jako osoba, która startuje w konkursie, więc nie zostało 

ono uwzględnione.  

- Aleksandra Szczurowska – Pani Dyrektor odwołała się od decyzji wyboru Rady Rodziców, 

wszystko zostało zrobione zgodnie z prawem, więc sprawa została zamknięta. 

- Zdzisław Szmytkowski – do kiedy Pani Wicedyrektor będzie pełnić obowiązki Dyrektor 

Liceum Ogólnokształcącego im. Wojska Polskiego w Nowym Dworze Mazowieckim? 

- Magdalena Biernacka – do 30 czerwca 2025 roku. 

- Zdzisław Szmytkowski – poinformował, że Stowarzyszenie Nasielsk Baszta Team 

wnioskowało o wsparcie finansowe w wysokości 9 950,00 złotych, a Zarząd Powiatu 

Nowodworskiego postanowił w innej formie wesprzeć tę inicjatywę, w jakiej? 

- Magdalena Biernacka – zostały zakupione puchary i nagrody. 

- Zdzisław Szmytkowski – czy jeśli chodzi o zakup samochodu czy określone są warunki 

zamówienia? 

- Magdalena Biernacka – nie, jeszcze nie. 

- Monika Nojbert – podziękowała Annie Małeckiej, że zainteresowała się faktem, że kwota w 

Gminie Zakroczym i w Gminie Nasielsk na utrzymanie dróg różni się. 

- Aleksandra Szczurowska – wyjaśniła, że różnica wynika z tego, o jakie kwoty wnioskowali 

Burmistrzowie. 

- Magdalena Biernacka – podkreśliła, że w momencie kiedy Burmistrz decyduje się złożyć 

wniosek do Zarządu szacuje – jaka kwota będzie wystarczająca. 

- Krzysztof Kapusta – złożył wniosek do Zarządu o uregulowanie kwestii zawodów 

sportowych w Powiecie. 

https://www.facebook.com/LONasielsk/?locale=pl_PL
https://www.facebook.com/LONasielsk/?locale=pl_PL
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- Paweł Calak – zastanawia się co by było gdyby Burmistrz wnioskował o 50 000 złotych. 

- Aleksandra Szczurowska – uznała, że jest bezcelowe omawianie hipotetycznych sytuacji. 

- Paweł Calak – zwrócił się z prośbą, aby analizować zakres robót, gdy są składane wnioski. 

- Karolina Małek – zgłosiła, że mieszkańcy są niezadowoleni z jakości prac wykonywanych na 

drodze między Nowymi Grochalami a Górkami. 

- Magdalena Biernacka – prace są weryfikowane na bieżąco. 

- Karolina Małek – obawia się, że na tej drodze dojdzie do wypadku i będzie trzeba zapłacić 

wysokie odszkodowanie. 

- Magdalena Biernacka – jest plan, żeby w miejscach newralgicznych postawić słupki, a tym 

samym zwiększyć bezpieczeństwo na drodze. 

9. Sprawy różne. 

- Zdzisław Szmytkowski – zapytał gdzie są dostępne informacje nad jakimi Wydziałami pełni 

nadzór Pan Andrzej Pacocha – Wicestarosta i kto przydzielał poszczególne Wydziały Panu 

Wicestaroście. 

- Magdalena Biernacka – na stronie internetowej Starostwa, w regulaminie. Zarząd 

zdecydował o tym nad którymi Wydziałami nadzór będzie pełnić Wicestarosta. 

- Bogdan Ruszkowski – uważa, że wsparcie dla Gminy Zakroczym i dla Gminy Nasielsk 

powinno być porównywalne. Podkreślił, że ulica Kolejowa w Pieścirogach jest w złym stanie. 

Według niego drogi powiatowe w Gminie Nasielsk, w mniejszych miejscowościach powinny 

zostać przekazane miastu Nasielsk. 

- Magdalena Biernacka – zadeklarowała chęć rozmowy z Burmistrzem Nasielska na ten 

temat. 

- Paweł Calak – zadał pytanie na jakim etapie są sprawy dotyczące komunikacji. 

- Andrzej Pacocha – odbyły się trzy spotkania z Gminami, trwa analiza pod względem 

finansowym, na chwilę obecną został ustalony zakres przejazdów. Wniosek będzie złożony w 

momencie ogłoszenia naboru. 

- Krzysztof Kapusta – zbliża się okres składania wniosków i kontraktowania usług 

medycznych, czy aktualnie jest jakiś problem z kontraktowaniem. 

- Magdalena Biernacka – w ubiegłym tygodniu wpłynęła propozycja z Narodowego Funduszu 

Zdrowia i Pan Jacek Kacperski analizuje tą propozycję. 

- Krzysztof Kapusta – media donoszą, że szpitale powiatowe mają mieć ograniczony dostęp 

do realizacji usług, do których wcześniej miały i stąd to pytanie. 
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- Magdalena Biernacka – zauważyła, że szpital jest w bardzo trudnej sytuacji, dlatego trwają 

rozmowy z Panem Jackiem Kacperskim Dyrektorem Nowodworskiego Centrum Medycznego, 

aby na bieżąco monitorować sytuację. 

- Krzysztof Kapusta – czy są przewidywane zwolnienia pracowników w związku z tą trudną 

sytuacją? 

- Magdalena Biernacka – na dzień dzisiejszy nie ma takich planów. 

- Krzysztof Kapusta – niepokoi się o pracowników szpitala, którzy mają umowy na czas 

określony, że nie zostaną im przedłużone. 

- Magdalena Biernacka – najważniejsze jest, żeby zmniejszyć zadłużenie szpitala, przy 

jednoczesnym zatrzymaniu pracowników. 

- Krzysztof Kapusta – dodał, że jeśli przez ograniczenia systemowe szpital straciłby 

fachowców to przyniosłoby ogromne straty. 

- Karolina Małek – wie, że w lipcu Dyrektor Szpitala dostał podwyżkę, jak się zmienia to 

wynagrodzenie. 

- Magdalena Biernacka – Dyrektor Szpitala od dłuższego czasu nie miał podwyżki, 

wynagrodzenie uległo zwiększeniu w związku z inflacją. 

10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Marcin Gągolewski - Przewodniczący Rady – 

o godzinie 14:55 zamknął obrady V sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Marcin Gągolewski 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


